
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 11 / 2023 06. 11. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Tomčan Viliam, Ing. et Ing., Baláš Josef, Blaha Jan, Voráč Jan, Kikal Jan, Janáková Irena,
Mgr., Obšilová Věra, Černohouz Luboš, Bulvová Eva, Živná (Fišerová) Ivana, Ovečková
Alena

Hosté: Mgr. Miloslav Tichý, náměstek primátora, p. Dostál, MPO

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 INFO Městské policie

1.2 Otázky a odpovědi na náměstka primátora Mgr. Miloslava Tichého

1.3 Informace o trase cyklostezky do Slavonína

1.4 Info a areálu firmy KrajiCZECH

1.5 Info o výsadbě na trojúhelníku

1.6 Info o akcích Ukliďme Nedvězí

1.7 Info o kulturních akcích v Nedvězí

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Informace Městské policie
Pan Dostál informoval veřejnost o realizaci pásmového systému parkování v Olomouci, o měření rychlosti v
dohodnutých lokalitách a kapacitách MPO v této oblasti.. Dále posal změnu vyhlášky stanovující rozsah a výši
pokut za nedodržování dopravních předpisů. Požádal občany o parkování mimo zelené zóny a u chodníků tak,
aby byl zajištěn volný průchod chodců.

3 Vystoupení hostů

3.1 Otázky občanů na náměstka primátora p. Mgr. Miloslava Tichého
V rámci diskuse jsme řešili překračování rychlosti vozidel v Nedvězí, náměty na místa pro přecházení chodců,
trasu cyklostezky i dopravní obslužnost spojenou např. s plánovaným areálem firmy KrajiCZECH. Padly i otázky
k četnosti a kvalitě sečení trávy.
Pan náměstek vyjádřil svou podporu žádostem občanů o zavedení úsekového měření rychlosti v Nedvězí. 
Jedním ze způsobů řešení tohoto problému je i umístění nových přechodů pro chodce v ulici Štúrova a u
fotbalového hřiště. Komise již v této věci žádala zpracování studie odbor dopravy.
Na otázky k trase plánované cyklostezky do Slavonína má KMČ plnou podporu města v odsouhlasené variantě
č.3. Trasa vede ulicí Václava Buriana, přes pole směrem k zadnímu mostu, kde se stáčí kolem bývalé skládky a
v trase cesty ke kostelu ve Slavoníně. Trasa nemusí řešit výkupy pozemků v soukromém vlastnictví za mostem,
a je tedy investičně příznivější. Pokud potvrdíme tuto trasu, projektová činnost může začít od počátku roku 2024
tak, abychom se pokusili realizovat cyklostezku nejlépe do konce tohoto volebního období. 
V rámci přípravy areálu fy. KrajiCECH byl p. náměstek informován o návrhu KMČ zřídit objízdnou trasu
autobusů k areálu a zřídit zde i novou autobusovou zastávku.



Pro zajištění všech pěti plánovaných sečí v roce 2024 pan náměstek požádá zástupce TSMO o důslednost při
realizaci tohoto požadavku.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Studie areálu firmy KrajiCZECH - omezení rychlosti na celém území
Nedvězí a žádost o zřízení nové zastávky MHD u firmy - Předáno
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Ořez keřů na parcele č. 109/2 - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 03. 09. 2023: Polomy v háječku v Nedvězí - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 03. 09. 2023: Vyčištění chodníků od zeleně v Nedvězí - V realizaci

5 Projednávané záležitosti

5.1 Informace o plánované cyklostezce do Slavonína
Komise na dřívějších jednáních potvrdila záměr realizovat variantu cyklostezky č. 3, tedy za zadním mostem
doleva, v trase komunikace pro zemědělskou techniku, podél vjezdu do bývalé skládky  a přes objekty ZD
Slavonín, které budou likvidovány. Plusy této trasy jsou nižší počet výkupů půdy z osobního vlastnictví, 
spádově výrazně příznivější trasování a možnost zahájit projektové práce počátkem roku 2024. Mínusem je
trasa o cca 250m delší a také to, že je v trase pro zemědělskou techniku. KMČ bude v rámci projektu žádat
technické oddělení cyklostezky od této komunikace. Detail na https://www.nedvezi.eu/investice/

5.2 Informace o areálu firmy KrajiCZECH
Předseda komise seznámil občany o připravovaném areálu této firmy. Pokud se společnost rozhodne projekt
realizovat, vznikne zde 120 nových pracovních míst a z objektů bývalého vrakoviště vznikne moderní komplex.
Pokud bude potřeba řešit jakékoliv odkupy pozemků v soukromém vlastnictví,  je tato otázka vždy dohodou mezi
majitelem a investorem. KMČ firmu informovala o svém záměru zajistit instalaci systému dodržování rychlosti
vozidel v obci i o návrhu řešení dopravní obslužnosti. 

5.3 Info o osázení trojúhelníku
Ing. Kikal informoval veřejnost o druhových skladbách rostlin při výsadbě trojúhelníku. Bude se jednat o koncept
jedlé zahrady - veškeré případné plody budou poživatelné. Dne 11.11. se uskutečnila první část výsadby,
komise děkuje všem aktivním účastníkům.

5.4 Akce ukliďme Nedvězí
Pan Voráč informoval o pravidelně pořádaných akcích Ukliďme Nedvězí. Akcí se zúčastňují nižší desítky
brigádníků, ale v jejich průběhu se již ostranilo přes 1,5 tuny odpadů z veřejných prostranství. Děkujeme všem
zúčastněným a vyzýváme veřejnost o širší zapojení v dalších ročnících.

5.5 Kulturní akce v Nedvězí
Mgr. Janáková informovala o akcích , které jsme v Nedvězí realizovali za posledním 12 měsíců. Šlo o rozsvícení
vánočního stromu a koncert, koncerty v kapličce, tradiční Betlém TOM Turů, pletení pomlázek a dílničky na
Velikonoce, čarodějnice, Nedvězské slavnosti, lampionový průvod a další akce. Dne 1.12. se uskuteční
slavnostní rozsvícení vánočního stromu opět s vystoupením dětí, 3.12. bude Adventní koncert v kapličce, 9.12.
Adventní mše a 23.12. tradiční Betlém TOM TURů. Komise ústy Mgr. Janákové děkuje TOM TURům za jejich
aktivity ve prospěch Nedvězí. Poděkování náleží i Restauraci Na Hřišti. Rádi budeme v naší spolupráci
pokračovat i v dalších letech.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Zpracování projektové dokumentace parkování u školky - Neklanova

Komise žádá o zpracování projektové dokumentace k pořízení parkovacích míst u budovy školky. Na místě jíž
proběhlo šetření za účasti p. Lampara a projektanta. Rádi bychom projekt vyřešili v roce 2024

2 Ořez thůjí u vchodu na hřbitov

KMČ na základě požadavku občanů žádá zajištění ořezu thůjí při vstupu na hřbitov.

3 Výtluky v komunikaci na ulici Rybniční

KMČ žádá o opravu výtluků v asfaltu v ulici Rybniční v úrovni rybníčka.



4 Oprava radaru

Komise žádá o opravu nefunkčního radaru v ulici Štúrova. Radar byl opravován před méně než 12ti M a žádáme
tedy o řešení v rámci záruční opravy.Chyba se projevuje nahodile, občas měří.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 11 / 2023

Datum schválení zápisu: 12. 11. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Zapsal/a:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Ověřil/a:
Ovečková Alena


